



KOWLOON BOWLING GREEN CLUB

10th September, 2020

New Measures Against the Covid-19 (Further Notice 3)

In response to the guidelines of the Home Affairs Bureau (HAB), apart from the closure of Swimming Pool, the following KBGC facilities will be operated effectively from Friday, 11th September, 2020 on the following conditions:

Restaurant

- Opening hours: from 12 noon to 10 p.m.; last order: 9:00 p.m.
- Takeaway orders: to be collected before 10 p.m.
- Not exceed 50 per cent of the normal seating capacity. Not more than '**Four**' (4) persons at one table.

Lawn Bowls

- To be individually arranged by the Bowls Convenor subject to the directions of the Authorities concerned. Related 'Notice' will be circulated on KBGC website, Noticeboard and WhatsApp.

Tennis Court

- Opening hours: from 10 a.m. to 9 p.m. (Saturday, Sunday and Public Holiday to be open from 9 a.m.)
- Not more than '**Four**' (4) players playing at the same time.

Snooker Room

- Opening hours: from 11:30 a.m. to 6 p.m.
- Not more than '**Four**' (4) players playing at the same time.

Shower Cubicles

- Alternate shower cubicles will be open. Due to hygiene concerns, no bath towel will be provided.

Thank you for your attention.



Carmon Kwan
Assistant Manager

針對疫情的新措施 (更新 3)

本會根據民政事務局的最新指引，由 2020 年 9 月 11 日星期五起，除泳池仍然關閉外，其它會所設施將會採取局部開放營運如下：

餐廳

- 開放時間：中午 12 時至晚上 10 時；最後點餐時間：晚上 9 時。
- 外賣訂單：晚上 10 時之前到取。
- 不可超過正常容納人數的一半。每桌不可超過'**四**' (4) 人就坐。

草地滾球

- 滾球事務委員根據有關當局的指引另作安排及更新，其通告可在本會網頁、佈告欄及 WhatsApp 瀏覽。

網球場

- 開放時間：上午 10 時至下午 9 時。另星期六、日及公眾假期由上午 9 時至晚上 9 時。
- 不可超過四人同時使用。

桌球室

- 開放時間：上午 11 時 30 分至下午 6 時。
- 不可超過四人同時使用。

浴室

- 浴室會局部開放。由於衛生關係，現時不會提供浴巾服務。

多謝垂注。



助理經理
關小萍 謹啟
2020 年 9 月 10 日